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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 6 juli 
2021 in het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
de heer H.M.M. van Bree lid
de heer M. van der Heijden lid
de heer J.H. Strijbosch lid
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris
 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

2. Afsprakenlijst presidium 22 juni 2021.
Met betrekking tot de nieuwe vergaderstructuur leven er bij verschillende leden nog twijfels 
over de invoering op dit moment. Er is nog veel onzekerheid over het verloop van de 
coronamaatregelen waardoor een belangrijke doelstelling, namelijk het meer betrekken van 
inwoners, lastig ingevuld kan worden. Bovendien is het nog maar een korte en drukke 
periode tot aan de verkiezingen, waardoor de tijd voor het opdoen van ervaring en het goed 
kunnen evalueren van die ervaring met de nieuwe vergaderstructuur, erg kort is. 
Er is begrip voor dit standpunt, maar aan de andere kant kunnen er zich ook na de 
verkiezingen omstandigheden voordoen die een drempel vormen voor invoering van de 
nieuwe vergaderstructuur. Gelet op de breed gedeelde wens van partijen om de 
vergaderstructuur te herzien, is het wel zaak om een keer door te pakken en tot invoering 
over te gaan.
Wat in elk geval belangrijk is, is dat er een breed, liefst unaniem, draagvlak is.
Afgesproken wordt om de nieuwe vergaderstructuur direct na de komende verkiezingen in te 
voeren. De afspraken daarover zullen nog in deze raadsperiode aan de raad worden 
voorgelegd, zonder tussenkomst van de commissie. Alle partijen zijn het immers eens over 
de opzet van de nieuwe vergaderstructuur. 
Voor wat betreft de behandeling van de kadernota wordt nogmaals aandacht gevraagd voor 
het afzonderlijk aanleveren van de vragen die opgesloten zitten in de beschouwingen van de 
partijen. Naar aanleiding daarvan wordt opgemerkt dat dit er de vorige keer wel toe heeft 
geleid dat er in de reacties van de portefeuillehouders in hoofdzaak alleen nog maar werd 
gereageerd op de gestelde vragen en niet op de meningen en visies van partijen op bepaalde 
onderwerpen.
De voorzitter is van mening dat we ter bevordering van het debat, elkaar daarin goed moeten 
bedienen. Portefeuillehouders dienen hiervoor aandacht te hebben maar partijen kunnen 
expliciet vragen om een reactie op een bepaalde visie. Dat kan overigens ook nog in de 2e 
termijn van het debat.
De beschouwing van partijen worden in digitale vorm aangeleverd bij de griffier.
De afsprakenlijst wordt vastgesteld.
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3. Vaststelling voorlopige commissieagenda’s van 20, 21 en 22 juli 2021. 
Commissie Sociaal Domein: 
Presentatie Stichting Dorpshuizen/LEV groep vervalt waardoor er geen agendapunten 
overblijven. De vergadering wordt geannuleerd. 
Commissie Ruimtelijk Domein: 
Agendapunt 5 bestaat uit 2 korte presentaties en wordt gesplitst in: 
5a. Presentatie provincie Noord-Brabant i.v.m. VKA N272 / N615 
5b. Presentatie diverse projecten Bereikbaarheidsagenda.
Agendapunt 7 (strategische verwerving Heuvel 6) is nog niet gereed en wordt van de 
conceptagenda afgehaald.
Agendapunt 12 (afgifte verklaring geen bedenkingen zonneparken) wordt toegevoegd aan de 
agenda van de commissie Algemene Zaken. 
Commissie Algemene Zaken:
Aan de agenda wordt toegevoegd het voorstel tot afgifte verklaring geen bedenkingen 
zonneparken.
De concept agenda’s worden dienovereenkomstig vastgesteld.

Medegedeeld wordt dat er een technische aanpassing van de gemeenschappelijke regeling 
MRE in voorbereiding is die geagendeerd zal worden voor de raadsvergadering van 11 
november 2021. 

4. Evaluatie raadsvergadering 24 juni 2021.
De vergadering is goed verlopen. Geen bijzonderheden.

5. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst wonen 22 juni 2021
Het was op zich een goede en leerzame bijeenkomst. Wel wordt het debatteren op basis van 
stellingen in dezelfde bijeenkomst als waarin de achterliggende informatie wordt verstrekt, 
als lastig ervaren. Er is weinig tot geen gelegenheid om zich op basis van de verstrekte 
informatie een mening te vormen. Daarnaast is het de vraag of dit onderwerp wel geschikt is 
om via stellingen uit te diepen omdat meningen niet altijd gebaseerd zijn op feiten en cijfers.
De nieuwe vergaderstructuur biedt wat dat betreft wel meer kansen omdat er ruimte zit 
tussen de beeldvormende (informatievoorziening) en oordeelsvormende 
(meningen/argumentatie) fasen. 
De voorzitter merkt daarentegen op dat dit soort bijeenkomsten voor het college wel van 
belang zijn voor het verkrijgen van de nodige steun voor het te voeren beleid. Hij had verder 
graag gezien dat er vanuit Wocom ook aandacht was besteed aan de visie die men heeft op 
de verschillende aspecten van het beleid met betrekking tot de eigen woningvoorraad.

6. Wat verder ter tafel komt.
- De fracties geven binnen 1 week door welk fractielid beschikbaar is om als 
vertegenwoordiging van de raad deel te nemen aan een interview in het kader van het 
onderzoek van de rekenkamercommissie naar schuldhulpverlening. Dit kan ook een 
burgercommissielid zijn.
- De raad wordt via een raadsinformatiebrief geïnformeerd over het besluit van het college 
om geen papiercontainers aan te schaffen in het kader van het afvalbeleid.
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- De fracties geven binnen 1 week of er fractieleden interesse hebben om deel te nemen in de  
voorbereiding van de viering van 25 jaar Laarbeek.
- Binnenkort start het overleg met vertegenwoordigers van de politieke partijen ter 
ondersteuning van de voorbereiding van de verkiezingen.
- Het proces van collegevoorstellen wordt op dit moment gestroomlijnd. Er wordt ook 
gekeken naar een verbetering van de vormgeving van de raadsvoorstellen. Een goede en 
begrijpelijke samenvatting is een beoogde verbetering. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 5-11-

19
6-7-21

Nieuwe 
vergaderstructuur, en 
daarmee samenhangende 
aanpassing reglement 
van orde en verordening 
commissies.

De concept vergader-
structuur wordt in het 
najaar ter besluit-
vorming aan de raad 
aangeboden. De 
nieuwe vergader-
structuur wordt direct 
na de verkiezingen 
ingevoerd. 

Griffier

2. 13-4-
21

Excursie raad De excursie wordt na 
de zomer ingepland, 
gecombineerd met 
het uitstapje.

Griffier

3. 22-6-
21

Procesafspraken 
vergaderingen en 
themabijeenkomsten

Na de verkiezingen 
bespreken wat de 
mogelijkheden voor 
regulering zijn

Burgemeester/ 
griffier

4. 6-7-21 Viering 25 jaar Laarbeek Nagegaan wordt of er 
raadsleden interesse 
hebben in deelname 
aan de voorbereiding. 

Fractievoorzitters

5. 6-7-21 Onderzoek rekenkamer- 
commissie schuldhulp- 
verlening

Nagegaan wordt wie 
namens de partij 
deelneemt aan het 
interview als 
vertegenwoordiging 
van de raad.

Fractievoorzitters


